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قطعى برق مسکن مهر کاشان تقصیر کابل هاى پست فشار قوى بوداجراى طرح هادى در هفت روستاى شهرستان نائین

نسل فردا : مدیر بنیاد مســکن انقلاب اسلامى نائین از 
اجراى طرح هادى در هفت روستاى این خطه با اعتبارى 
بالغ برچهار میلیارد و 389 میلیون ریال در ســال جارى 
خبر داد. حمید سلیمى افزود: همچنین طرح کالبـــدى 
چهارده روستاى زیر بیســت خانوار شهرستان در جلسه 
شوراى برنامه ریزى و توسعه استان تصویب شده است. وى 
گفت: علاوه بر موارد یادشده نقشه طرح هادى براى تمامى 
روستاهاى بالاى بیســت خانوار شهرستان تهیه شده و با 

توجه به اتمام دوره ده ساله طرح هادى شش روستاى بالاى 
بیست خانوار جمعیت شهرستان (مزرعه امــــام، نیستانک، 
همابادعلیا، بلان، اســدآباد و کمال آباد) و لزوم تهیه طرح 
بازنگرى روستاهاى مذکور، نقشه بردارى وضعیت موجود 
در سال 1395 به اتمام رســیده وطرح بازنگرى در دست 
تهیه است. وى درزمینه صدور سند مالکیت روستایى گفت: 
تاکنون 686 جلد سند مالکیت در راستاى ماده 133 و قانون 
الحاق در شهرستان به متقاضیان روستایى داده شده است.

معاون بهره بردارى امور برق کاشان قطعى برق در واحدهاى 
مسکن مهر این شهر را به علت بروز مشکلى در کابل هاى 
پست فشار قوى در آن منطقه عنوان کرد.مهدى وحیدى به 
ایرنا گفت: دو مورد قطعى برق در مسکن مهر طى چند روز 
گذشته رخ داد که برنامه ریزى شده نبود و با اعزام کارشناسان 
برق و بررسى مشکل، ایراد به سرعت برطرف شد.به گفته وى، 
قطعى هاى برق در محدوده مسکن مهر کاشان طى دو شب 
متوالى به علت برخورد یک دستگاه خودرو با پایه هاى تیر 

چراغ برق و مورد دیگر اتصالى سیم هاى برق بین دو مجتمع 
مسکونى بود. پیش تر برخى کاربران شبکه هاى اجتماعى 
خبرهایى درباره قطعى هاى مکرر برق مسکن مهر کاشان 
در کانال ها و گروه هاى محلى انتشار داده بودند. نزدیک به 
سه هزار واحد در قالب مسکن مهر به متقاضیان واجدشرایط 
واگذار شده اســت. این واحدهاى مسکونى در زمین هاى 
شهرك خاتم الانبیاء در منطقه فین بزرگ (حاشیه بزرگراه 

کاشان- اصفهان) واقع است.

چین؛ چاره مردم 
از دست ایران خودرو و سایپا

 مطابق مصوبه مجلس، تولیدکننــدگان خودرو مکلف 
به افزایش کیفیت تولیدهاى خود هستند؛ بااین وجود و 
درحالى که بازار خودرو در رکود به سر مى برد شاهد افزایش 
غیرمنطقى خودروهاى بى کیفیت داخلى هستیم و مردم 
نیز تمایل چندانى به خرید تولیدهــاى داخل ندارند.به 
گزارش ایمنا، نزدیک به دو ماه پیش بود که با مسدودشدن 
سامانه ثبت سفارش واردات خودروهاى خارجى از گمرك 
شــاهد افزایش قیمت این خودروها در بازارهاى داخلى 
شدیم، موضوعى که با توجیه جلوگیرى خروج ارز از کشور 
درنهایت ســبب التهاب بازار خودرو شد؛ بااین حال رویه 
افزایش قیمت این محصولات به قیمت گذارى خودروهاى 
داخلى نیز ســرایت کرد و باعث شــد رکود بازار خودرو 
همچنان ادامه یابد و امــروز از خرید محصولات جدید و 
قدیمى شرکت هاى خودروساز داخلى که پیش از سال 97 

راهى بازار شده اند استقبال چندانى نمى شود.
لحظه اى شدن قیمت ها

نایب رئیس اتحادیه فروشندگان اتومبیل اصفهان 
در این باره به خبرنگار ایمنا، گفــت: درحال حاضر بازار 
خودرو در انحصــار دولت اســت و اتحادیه ها هیچ گونه 
اختیارى در این بــاره ندارند.حمیدرضا قنــدى افزود: 
قیمت گذارى خودروهاى داخلى از ســوى کارخانه هاى 
داخلى و قیمت خودروهاى خارجى نیز بنا به نوسان هاى 
دلار تعیین مى شــود و به نوعى قیمت هــا همانند طلا 
«لحظه اى» اعلام مى شود.وى با اشاره به اینکه به طورکلى 
بیشترین فروش محصولات داخل در اختیار پژو پارس، 
سمند و ســایر محصولات ایران خودرو است، گفت: پس 

از این، خودروهاى سایپا مانند ساندرو و ال نود بیشترین 
فروش را دارند؛ همچنین دنا پلاس، سمند، پژو 207، پژو 
پارس tu5، پژو 405 و پژو slx ازجمله خودروهاى پرفروش 
ایران خودرو هســتند.نایب رئیس فروشندگان اتومبیل 
اصفهان اضافه کرد: پس از این در گروه ســایپا، ساندرو و 
ال نود بیشترین فروش را دارند؛ البته پراید همیشه جزو 
پرفروش ترین خودروهاى این گروه بوده و اســت.وى با 
تأکید بر اینکه طى دوماهه گذشــته افزایش قیمتى در 
خرید و فروش خودروهاى داخلى صورت نگرفته و حتى 
خودروهاى مدل 97 که وارد بازار شده اند با همان قیمت 
به فروش مى رود، افزود: قیمت خودروهاى داخلى با نرخ 
کارخانه تقریباً یکسان است؛ البته پژو پارس tu5، پژو 207 

و ال نود کمى با قیمت هاى کارخانه متفاوت است.
تعرفه 90درصدى واردات خودرو

قندى با اشــاره به افزایش قیمــت خودروهاى 
خارجى نســبت به بازه زمانى دو ماه گذشته، اظهار کرد: 
به عنوان مثال، هر خودروى هیونــدا 50 الى 60 میلیون 
افزایش قیمت داشــته اســت؛ درحالى که در این مدت 
سامانه ثبت سفارش گمرك بسته بود و این موجب افزایش 
قیمت ها شده است.وى اضافه کرد: درحال حاضر تعرفه ها 
به مرز 90درصد رســیده و قیمت دلار نیز افزایش یافته 
است؛ ازاین رو پیش بینى مى شــود باز هم شاهد افزایش 
قیمت ها باشیم. پیش از این، تعرفه ها چیزى حدود 35 تا 
50درصد بود.نایب رئیس اتحادیه فروشندگان اتومبیل 
اصفهان افــزود: همچنین درحال حاضر ســانتافه 300 
میلیون به فروش مى رسد؛ درحالى که تا پیش از این 200 

میلیون تومان بود؛ بااین حــال خریدوفروش این خودرو 
انجام مى شود.

وى گفت: درحالى که تنها دو ماه تا پایان سال جدید باقى 
مانده، اما بازار خودروهاى داخلــى همچنان نیمه راکد 
است و استقبالى از آن نمى شود. خودروهاى خارجى نیز 
مشتریان خاص خود را دارد و در آن بخش خرید و فروش 

انجام مى شود.
عدم استقبال از خودروهاى داخلى

بیات، یکى از فروشندگان خودرو نیز در خصوص 
وضعیت بازار خودرو به ایمنا، گفــت: درحال حاضر بازار 
خرید و فروش خودروهاى خارجى رونق نسبى دارد؛ اما 
خرید و فروش خودروهاى داخلى با تغییر چندانى روبه رو 
نیست؛ این درحالى اســت که محصولات داخلى مدل 
97 وارد بازار شده تا بازار رونق داشته باشد، اما همچنان 

استقبالى از آن ها نمى شود.
وى اضافه کرد: متأسفانه کیفیت خودروهاى داخلى ازلحاظ 
ایمنى، بدنه، موتور و گیربکس به شدت کاهش داشته و 
شاید این مهم ترین دلیل عدم استقبال از خودروهاى تولید 
داخل است؛ البته معتقدم افرادى که خودروهاى خارجى 
را مى خرند پولشان را توى چاه مى ریزند!وى ادامه داد: نه 
در گروه ســایپا و نه ایران خودرو خرید و فروشى صورت 
نمى گیرد و تنها شــاهد خرید و فروش به صورت جزئى 
در بازار دست دوم ها هستیم؛ البته دنا و ساینا مهم ترین 
خودروهاى داخلى به حساب مى آیند، این خودروها نیز 
با تغییرات جزئى در مدل هاى قبلى با قیمت بسیار زیاد 
فروخته مى شوند. این درحالى اســت که این خودروها 

ازلحاظ فنى و ایمنى دچار مشکلاتى هستند.
افزایش 60درصــدى قیمت خودروهاى 

خارجى
این فروشنده خودرو با اشاره به استقبال مردم از خودروهاى 
خارجى، گفت: محصــولات «هیوندا» و «کیا» نســبتاً 
پرفروش هستند؛ اما این محصولات نیز با افزایش قیمت 
روبه رو شدند. به صورت نسبى قیمت این محصولات 30 تا 
60درصد، افزایش یافته و دلیل گرانى خودروهاى خارجى 
افزایش نرخ دلار و طلاست. تا زمانى که قیمت خودروهاى 
داخلى به ثبات نرســد، قیمت محصولات خارجى هم 
افزایش مى یابد.وى با اشاره به کیفیت خودروهاى داخلى، 
افزود: همیشــه از افزایش کیفیــت خودروهاى داخلى 
صحبت مى شود؛ اما در عمل و هیچ زمانى شاهد تحقق 
این موضوع نیستیم. بیشتر خودروهاى داخلى صفر پس 
از مدتى کوتاه دچار اشــکالاتى در موتور، گیربکس و... 
مى شوند و متأسفانه تولیدات جدید نیز با کاهش کیفیت و 

افزایش قیمت روبه روست.
چینى هاى پرمصرف

این فروشــنده خودرو تصریح کرد: «به عنوان 
یک فروشــنده از خودروى کره اى «دوو سیلو» استفاده 

مى کنم؛ درحالى که خواهان خرید خودروى داخلى باشم 
با 30 میلیون تومان خودروى خوبى نمى توانم پیدا کنم.» 
حتى خودروهاى چینى نیز با وجودى که به نام خودروى 
کم مصرف وارد مى شــوند، در هر کیلومتر چیزى حدود 
سیزده لیتر مصرف سوخت دارند.بیات گفت: متأسفانه 
خودروهاى چینى نیز بعد از دو ســال مانند خودروهاى 
فرسوده مى شوند؛ اما مردم براى فرار از محصولات سایپا 

و ایران خودرو از خودروهاى چینى استقبال مى کنند.
درحالى کــه شــریعتمدارى، وزیــر صنعــت، معدن و 
تجارت معتقد است صنعت خودروسازى باید از انحصار 
شــرکت هاى دولتى خارج و به بخش هــاى خصوصى 
سپرده شــود اما این مهم در ســال هاى گذشته تنها در 
حد شــعار باقى مانده و هنوز دلیل اصلــى عدم تحقق 
این موضوع مشــخص نیســت؛ بااین حال اگر صنعت 
خودروسازى داخلى وارد فاز تازه اى از تولید یعنى تولید 
در شــرکت هاى خصوصى و نه دولتى یا خصولتى باشد 
مى توان امیدوار شــد که با افزایش رقابت با کشورهاى 
مختلف علاوه بر بهبــود کیفیت خودروهــاى داخلى 
شــاهد متعادل ترشــدن قیمت خودروهاى داخلى نیز 

باشیم.

چرا بازار خودروهاى دست دوم در اصفهان داغ داغ داغ است؟
رئیس اتحادیه چایخانه داران اصفهان از 
فعالیت 2000 چایخانه غیرمجاز خبر داد؛
زمزمه هاى بازگشت احتمالى 

قلیان  به اصفهان
رئیس اتحادیــه چایخانــه داران اصفهان 
گفــت: در پیگیرى هاى اخیــر، خبرهاى 
خوبى به ما رســیده که احتمالا قلیان ها 
برمى گــردد، زمزمه هایى براى بازگشــت 
قلیان به چایخانه ها شده؛ اما هنوز مصوبه اى 

در این زمینه وجود ندارد.
محسن فلاح نژاد در گفت وگو با فارس در 
اصفهان اظهار کرد: حــدود 260 چایخانه 
داراى پروانــه و پرونده کســب تا پیش از 
تعطیل شدن تمامى چایخانه هاى فعالیت 
داشتند که همه آن ها 18 ماه قبل با شکایت 
پرونده بهداشت و دستور دادستان پلمب 

شد.
وى با بیان اینکه بیش از 90 درصد درآمد 
چایخانه ها از عرضــه قلیان بــود، افزود: 
دستورالعمل بهداشــت مبنى بر تعطیلى 
نبود و تأکید بر عدم عرضه قلیان داشت؛ اما 
جمع آورى قلیان از چایخانه ها درآمد این 
واحدها را از بین برد و عملا دیگر چایخانه ها 

تواناى ادامه فعالیت نداشته و بسته شدند.
رئیس اتحادیه چایخانه داران اصفهان ادامه 
داد: پس از این اقــدام صاحبان چایخانه ها 
که بالاى 50 سال سن داشتند، خانه نشین 
شــده و قادر به درآمدزایى از راه هاى دیگر 
هم نیستند؛ از همان زمان به عنوان مسئول 
اتحادیه نســبت به دفاع از حــق قانونى 

چایخانه ها اقدام کردیم.
وى تصریح کــرد: دســتورالعمل وزارت 
کشور مبنى بر اجراى تدریجى جمع آورى 
قلیان در زمان استاندار سابق اجرایى نشد 
و مســئولان بهداشت و دادســتانى قبول 
نکردند که قلیان بــه چایخانه هاى داراى 

مجوز برگردد.
فلاح نژاد اذعان داشــت: جلسه اى یک ماه 
گذشته با دادستان کل کشور داشتیم که 
آنجا قول داده شــد تا یک ماه آینده عرضه 
قلیان در تمام کشور ممنوع  شود؛ اما پس 
از گذشــته یک ماه از آن جلسه هنوز که 

دستورى صادر نشده است.
رئیــس اتحادیه چایخانــه داران اصفهان 
یادآور شد: در دو ســال اخیر از سوى اداره 
بهداشت جلساتى پیرامون جمع آورى قلیان 
گذاشته و تذکراتى داده شده بود، تذکراتى 
که از ســال 85 هم مطرح بــود؛ اما در هر 

صورت مماشات مى شد.
وى تأکید کرد: گلایه ما در جلسات این بود 
که اگر قانونى وجــود دارد، باید در تمامى 
کشور اعمال شــود نه اینکه در یک شهر 
اجرایى شود و در مکانى دیگر اقدام نشود، 
در چارچوب قانون حرکت مى کنیم و نسبت 
به دستورات قوه قضائیه اطاعت مى کنیم؛ 
اما چرا پس از اجــراى طرح در اصفهان در 

شهرهاى دیگر این طرح اجرایى نشد.
فلاح نژاد در خصــوص آزمایشــى بودن 
اصفهان در طرح جمــع آورى قلیان گفت: 
ناراحتى ما این اســت که چــرا هر بار این 
طرح در اصفهان به صورت آزمایشى اجرا 
مى شود؟ سال 86 نیز 6 ماه و 14 روز تمام 
چایخانه ها پلمب شد و این براى دومین بار 
است که اصفهان را براى این طرح انتخاب 

مى کنند.
رئیس فعال اتحادیه چایخانه داران اصفهان 
با بیان اینکه در اصفهــان 2 هزار چایخانه 
بدون مجوز در حال فعالیت هستند، عنوان 
کرد: مدارك و اطلاعاتــى از چایخانه هاى 
زیرزمینــى داریم کــه با توجه بــه نبود 
نظارت بر آن ها تخلفــات متعدد در آن ها 
در حال انجام است و مقابله اى هم با آن ها 

نمى شود.
وى بیان داشــت: برخى از این چایخانه ها 
در قالــب خانه هاى اجــاره اى، زیرزمین، 
باغ ها، دخمه هــا و حتــى دامدارى ها به 
صورت غیرقانونى تا ســاعت 3 نیمه شب 
باز بوده و بــه صورت مختلــط خدماتى 
ارائه مى دهند که قابل نظــارت و کنترل

 نیست.
فلاح نژاد خاطرنشــان کرد: این ادعایى که 
شــده چایخانه داران تغییر کاربرى داده و 
به شغل هاى دیگر مشغول شده اند، درست 
نیســت؛ چایخانه داران یا به کلى تعطیل 
شده اند یا به همان خدمات چایخانه ها به 
جز عرضه قلیان مى پردازنــد و به همین 

دلیل کاملاکساد هستند.

گزارش

آبفا فولادخشکسالى

فرماندار شهرستان تیران و کرون گفت: 
تأمین آب شرب روستاهاى تیران و کرون 

اولویت برنامه هاى شهرستان است.
على رحمانى در جلســه تکریم و معارفه 
رئیس اداره آبفار شهرســتان با اشاره به 
بخش روستایى تیران و کرون اظهار کرد: 
60 درصد جمعیت و گستردگى شهرستان 
روستایى است که عمده آن در بخش کرون 
است.وى افزود: بخش روستایى با مشکلاتى 
روبه رو اســت که مشکلات آن از گذشته 
تاکنون باقى مانده و تدبیر و برنامه ریزى 

در گذشته براى آن ها نشده که از جمله آن 
عدم اتصال آب شرب خانوارهاى روستایى 
به شبکه آبرسانى است و در حال حاضر آب 
شرب آن ها از چاه آب و در برخى روستاها با 

تانکر تأمین مى شود.
فرماندار شهرســتان تیــران و کرون با 
اولویت بندى که نســبت بــه نیازهاى 
شهرســتان صورت گرفته، گفت: تأمین 
آب شرب روستاهاى تیران و کرون اولویت 
برنامه هاى شهرستان است و سالیانه اعتبار 
بخشى از محل اعتبارات به این حوزه براى 
رفع نیاز شبکه آبرسانى صورت مى گیرد که 
نیازمند اعتبارات ملى و استانى بیشترى 
است.وى با بیان اینکه تاکنون 17 روستا 
متصل به شبکه آبرسانى نیستند، ادامه داد: 
پروژه آبرسانى به 43 روستا در حال انجام 
بوده و تکمیل آن نیازمند اعتبار مالى است.

نسل فردا : معاون خدمات مشترکین و 
درآمد آبفاى استان اصفهان از آغاز به کار 
اتاق فکر حوزه مشترکین شرکت هاى آب و 
فاضلاب کشور در آینده اى نزدیک خبر داد.
 رضا رضایى که در نشست مشترك با معاون 
مهندسى و توسعه آبفاى استان البرز سخن 
مى گفت: با اشاره به سابقه تشکیل اتاق فکر 
در حوزه خدمات مشترکین شرکت آب و 
فاضلاب استان اصفهان از سال 1391 و 
دستاوردهاى آن افزود: بر اساس تجربیات 
به دست آمده قرار است شرکت هاى آب و 

فاضلاب شهرى در پنج گروه دسته بندى 
شــده و زیر نظر یک ســرگروه نسبت به 
برگزارى جلسات مشــترك، شناسایى 
مشــکلات و ارائه راهکارهاى لازم اقدام 

کنند.
وى ابراز امیدوارى کرد راه اندازى اتاق فکر 
مشترکین در سطح شــرکت هاى آب و 
فاضلاب کشور، موجب نزدیکى دیدگاه ها، 
کاهش تفسیرها از قوانین و دستیابى به 
روش واحد در ارائه خدمات به متقاضیان 

و مشترکین شود.
علیرضا مناسکى معاون مهندسى و توسعه 
آبفاى استان البرز نیز با اشاره به اینکه ایده 
اتاق فکر در ســطح کشور مى تواند بسیار 
اثرگذار باشد گفت: باید به سمتى حرکت 
کنیم که تفکرات و تصمیــم گیرى ها از 

حالت جزیره اى خارج شود.

معــاون اقتصادى و مالى شــرکت فولاد 
مبارکه از رشد 230 درصدى سود خالص 
نسبت به مدت مشابه سال قبل و تحقق 3 
هزار و 680 میلیارد تومان سود این شرکت 
خبر داد.امیرحســین نادرى افزود: این 
شرکت در دوره 9 ماهه منتهى به سى ام 
آذر 96 به ازاى هر سهم خود توانست 491 
ریال سود خالص و در مجموع مبلغ 3 هزار 
و 680 میلیارد تومان سود خالص محقق 

کند.
وى گفت: شرکت فولاد مبارکه با فروش 

3 میلیون و 799 هزار تن محصولات گرم، 
یک میلیون و 106 هــزار تن محصولات 
سرد و 221 هزار تن محصولات پوشش دار، 
در مجموع پنج میلیون و 126 هزار تن انواع 
محصولات، معادل 11 هزار میلیارد تومان 
درآمد حاصل کرد که در مقایسه با مدت 
مشابه سال گذشته 53 درصد رشد داشته 
است.نادرى گفت: بهره بردارى از طرح هاى 
توسعه شرکت شامل ماشین ریخته گرى 
شماره پنج، بهره بردارى از گندله سازى 
سنگان و طرح توسعه مجتمع فولاد سبا 
همچنین کنترل هزینه ها در راستاى تولید 
اقتصادى محصولات و افزایش نرخ جهانى 
محصولات در سال 96 و کنترل هزینه هاى 
مالى با تبدیل نرخ تسهیلات گرانقیمت به 
تسهیلات ارزانتر از مهم ترین دلایل تحقق 

این رشد بوده است.

رشد 230 درصدى سود خالص فولاد مبارکه در 9 ماهه سال 96استفاده از تجربه اتاق فکرمشترکین آبفاى اصفهان درایرانتأمین آب شرب روستاهاى شهرستان در اولویت است
 معاون اقتصادى و مالى شرکت فولاد مبارکه خبر داد:معاون خدمات مشترکین و درآمد آبفاى استان اعلام کرد: فرماندار شهرستان تیران و کرون:

معاون ذوب آهن اصفهان:

وزارت راه، ریل سازان خارجى را ترجیح مى دهد
با وجود آنکه پیــش از این قرار بود شــرکت ذوب آهن اصفهــان و وزارت راه و 
شهرسازى براى توسعه شبکه ریلى با یکدیگر وارد همکارى شوند، معاون بازاریابى 
و فروش شــرکت ذوب آهن اصفهان مى گوید «وزارت راه و شهرســازى ترجیح 

مى دهد ریل را از سازندگان خارجى بخرد.»
احسان دشتیانه در گفت وگو با ایسنا، با بیان اینکه وزارت راه و شهرسازى مشکل 
تأمین نقدینگى دارد، اظهار کرد: کشــورهاى خارجى بــه صادرکنندگان ریل 
فاینانس مى دهند و متأسفانه وزارت راه نیز عمدتاً تمایل دارد به جاى اینکه سراغ 
تأمین کنندگان داخلى بیاید، از این فاینانس ها براى تأمین نیاز خود استفاده کند.

وى افزود: در حوزه محصولات آهنى و فولادى نمى تــوان معاملات را از طریق 
ابزارهاى مالى انجام داد و فقط باید پرداخت به صورت نقدى باشــد؛ چراکه هم 
صنایع فولادى و هم معادنى که مواد اولیه از آن ها خریدارى مى شود، حجم زیادى 
از درآمد خود را صرف پرداخت حقوق نیروى انسانى و کارگران خود مى کنند و 
به همین دلیل نمى توانند محصولات خود را در ازاى ابزارى مانند اوراق مشارکت 

به فروش برسانند.
معاون بازاریابى و فروش شرکت ذوب آهن اصفهان با اشاره به تنها قرارداد فروش 
ریل موجود به وزارت راه و شهرسازى اظهار کرد: درحال حاضر فقط یک قرارداد 
تأمین ریل با وزارت راه وجود دارد که حجم آن 40 هزار تن است و در آینده نزدیک 

تحویل خواهد شد.
وى تولید ریل را فرایندى زمان بر توصیف کرد و گفت: امنیت و کیفیت در تولید 
ریل اهمیت بسیار زیادى دارد و براى تولید این محصول استانداردهاى سختگیرانه 
زیادى وجود دارد که البته کاملاً به جا و منطقى اســت و همین موضوع سرعت 

تحویل ریل را کاهش مى دهد.
صادرات ذوب آهن، مرز یک میلیون تن را رد مى کند

دشتیانه با اشــاره به صادرات شــرکت ذوب آهن اصفهان تا پایان سال 
جارى بیان کرد: هدف گذارى ذوب آهن اصفهان براى صادرات تا پایان امســال 

یک میلیون تن بوده که باید بگویم تا همین لحظه رقم صادرات این شــرکت به 
950 هزار تن رسیده است و قطعاً تا پایان امسال از رقم یک میلیون تن صادرات 

عبور خواهد کرد.
وى در همین رابطه تصریح کرد: تنها چیزى که مى تواند اقتصاد ایران را نجات دهد 
صادرات است؛ چراکه تمرکز و تأکید بر صادرات نه تنها کیفیت و استانداردهاى 
محصولات داخلى را به سطح جهانى مى رساند، بلکه بنگاه هاى ما را هم بین المللى 

مى کند و توان تجارت کشور را افزایش مى دهد.
معاون بازاریابى و فروش شــرکت ذوب آهن اصفهان با اشاره به اعلام سوددهى 
ذوب آهن در روزهاى اخیر گفت: در حوزه بازار داخلى اولین کارى که انجام شد 
مدیریت محصولات و بازار بوده که اجازه ندادیم بازار محصولات دچار التهاب شود؛  
همچنین اجازه ورود سرمایه هاى سرگردان نیز به این بازار داده نشده و تمام تلاش 

بر این بود که محصولات به دست مصرف کننده برسد.

خبر تصویرى

سیدعبدالوهاب سهل آبادي در همایشى که به همت اتاق بازرگانی اصفهان با 
مشارکت کمیسیون مالیاتی اتاق بازرگانی ایران و باحضور نمایندگان مجلس 
شوراي اسلامی، نمایندگان اتاق بازرگانى هاى سراسر کشور، فعالان اقتصادي 
و مدیران سازمان ها و نهادهاي دولتی و خصوصی برگزار شد، گفت: تولید به  سختی نفس 

مى کشد.
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